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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:1618 Kompetensutvisningar

Utvisningarna av välutbildade arbetsamma personer fortsätter. Senast i raden är 
en 32-årig cybersäkerhetsspecialist från Zambia som får lämna Sverige på 
grund av ett obetydligt misstag i jobbannonsen. Arbetsgivaren hade nämligen 
annonserat på Linkedin i en månad och på Arbetsförmedlingens plattform i två 
dagar, i stället för i tio dagar som regelverket kräver.

Förutom en personlig tragedi för specialisten som utvisas är det en stor förlust 
för företaget, som blir av med viktig kompetens.

Vid flera tillfällen har olika statsråd uttalat att regeringen ska lösa problemet 
med kompetensutvisningarna, vilket också står som en separat punkt i 
januariavtalet mellan regeringspartierna, C och L, men ännu inget har hänt.

I april tillkännagav riksdagen för regeringen att besluta om nya direktiv för 
utredningen Åtgärder för att attrahera internationell kompetens och motverka 
utnyttjande av arbetskraftsinvandrare (dir. 2020:8), som ska förhindra fortsatta 
kompetensutvisningar.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att kompetensutvisningarna ska 
upphöra?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-06-17
Besvaras senast
2020-06-24 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


